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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2012. január 17-én 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános üléséről. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Kovácsné Jáni Katalin, Balázs Péter, Orlay 
Imre, Kovács László helyett Kunyik Sándorné, Nagy János, Dési Albert, Pálfi Zoltán, Görgey 
Péter, Hollósy Gábor, Horváth József, Rejtő János, Hiezl József, Rubint Dezső, Hartmann 
Bálint Elnökségi tagok, továbbá Tóth Péterné, Dr. Dán András, Günthner Attila állandó 
meghívott. 

Kimentette magát: Schachinger Tamás, Dr. Vajda István, Bognár Alajos, Béres József, 
Almási Sándor. 

A napirendek előtt  Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az 
ülés határozatképes. 

Első napirendi pontként Kovács András az előző EE üléseken elhatározottak helyzetének 
áttekintésével kapcsolatban adott rövid tájékoztatót:  

• Az Elektrotechnikai Alapítvány kuratóriumának, valamint a Diplomaterv és Szakdolgozat 
Díjbizottság Elnökének és tagjainak megválasztásáról a titkárság a megválasztott 
személyeket személyes levélben értesítette. 

• Dervarics Attila kérésének megfelelően azon akciófelelősök, akik nem módosították még 
az OET-nek megfelelően az akció terveket, a mai ülésre előterjesztették módosítási 
javaslataikat („Az egyesületi célok fokozottabb támogatása a társaságok és szakosztályok 
részéről” akció kivételével). 

• A MEE 2012 évi elfogadott programja felkerült a honlapra. 

Második napirendi pontként Balázs Péter ismertette a MEE felhívását a 2012. évi MEE 
díjakra való jelölésre. A 2012. évi MEE díjak felhívásának közzététele az Elektrotechnika 
februári számában, valamint ezzel párhuzamosan a MEE honlapján, együttesen történik. A 
jelöléseket a tagnyilvántartó rendszer erre a célra létrehozott, 2012. február 1-től működő 
felületén kell megtenni. A jelölésre jogosult szervezeteknek a díjjavaslatra való 
felterjesztéseket a MEE tagjai az eddig megszokott formákban is megtehetik figyelembe véve 
a Díjszabályzat tartalmi előírásra vonatkozó melléletét. A jelölések beérkezési határideje a 
MEE díjakra 2012. március 19. A Díjbizottságok 2012. április 16-ig fejezik be a bírálatot és 
készítik el javaslatukat. Az Egyesületi Elnökség április 24-én véglegesíti a díjazottak körét.  

A diplomaterv és szakdolgozat pályázatok esetén a bíráló bizottság a 2011. június 30. után és 
2012. június 30-ig elkészült és beadott diplomaterv és szakdolgozat pályázatokat értékelheti.  

A tájékoztatást követően Günthner Attila mutatta be az elnökségnek a tagnyilvántartó 
rendszer díjjelölésre létrehozott új felületét, amely azt a célt szolgálja, hogy a múlt évben a 
díjbizottságok által jelzett problémákat és hiányosságokat kiküszöbölje. A bemutató után az 
elnökség meghatározta, hogy a tagi felterjesztés esetén ne legyen kötelező a TaR-os felület 
használata, viszont a díjbizottságok felé történő szervezeti jelölések esetén már igen. Továbbá 
megkérték Günthner Attilát, hogy a tagi felterjesztés esetén (amennyiben a tag TaR-os 
felületet választja) legyen lehetőség a tagkódos azonosításon túl a név szerinti keresésre is. 
Görgey Péter kérte, hogy a Díjszabályzatban legyen módosítva a Csáki díj leírása az 
Energetikai Informatika Szakosztály működési területének megfelelően a következők szerint: 
„A Csáki Frigyes díjat a MEE évente olyan tagjának adományozza, aki az Egyesület 
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keretében belül kifejtett, kiemelkedő tevékenységével jelentős mértékben hozzájárult az 
energetikai informatika elterjesztéséhez, alkalmazásához”  

Az Egyesületi Elnökség 01/2012 számú határozatával a fenti módosítások 
figyelembevételével az írásban előterjesztett díjszabályzatot egyhangúan elfogadta és egyben 
támogatja a szabályzatnak megfelelően elkészített elektronikus jelölési rendszer üzembe 
helyezését. 

Harmadik napirendi pontként  Dervarics Attila a Debreceni OET-en tárgyalt akciók 
felelőseit kérte fel, hogy a csoportmunkák eredményének megfelelően módosított 
akcióterveket ismertessék. A mai Elnökségi ülésre négy akció módosítása történt meg, 
amelyek írásos előterjesztését az akciófelelősök írásban megküldték. A „Területi szervezetek 
kapcsolatépítése a helyi kis- és középvállalkozások és az önkormányzatok felé” és a „Területi 
szervezetek működésének javítása helyi szinten” című akciók módosítási javaslatait Dervarics 
Attila, az „Egyesületi kommunikáció” című akció módosítási javaslatait Kovácsné Jáni 
Katalin és a „MEE oktatási tevékenysége” című akció módosítási javaslatait Günthner Attila 
ismertette.  

Az Egyesületi Elnökség 02/2012 számú határozatával egyhangúan elfogadta az írásban 
előterjesztett „Területi szervezetek kapcsolatépítése a helyi kis- és középvállalkozások és az 
önkormányzatok felé” című módosított akciót. 

Az Egyesületi Elnökség 03/2012 számú határozatával egyhangúan elfogadta az írásban 
előterjesztett „Területi szervezetek működésének javítása helyi szinten” című módosított 
akciót. 

Az Egyesületi Elnökség 04/2012 számú határozatával egyhangúan elfogadta az írásban 
előterjesztett „Egyesületi kommunikáció” című módosított akciót. 

Az Egyesületi Elnökség 05/2012 számú határozatával egyhangúan elfogadta az írásban 
előterjesztett „MEE oktatási tevékenysége” című módosított akciót. 

Negyedik napirendi pontként Günthner Attila adott előzetes tájékoztatást a MEE 2011. évi 
várható gazdasági eredményeiről. Rövid tájékoztatásában elmondta, hogy az előző elnökségi 
ülésen a 2012. évi tervvel párhuzamosan bemutatásra került a MEE 2011. évi várható 
eredménye, amelyhez képest említésre méltó eltérésről nem számolhatunk be. 

Ötödik napirendi pontként  Kovácsné Jáni Katalin a MEE 2012. évi kommunikációs 
tervével kapcsolatban arról számolt be, hogy az a korábban ismertetett és jóváhagyott 
„Egyesületi kommunikáció” akcióra épül, így azt nem egészíti ki további pontokkal. Dervarics 
Attila kérte, hogy a jövőben ehhez és az ezt követő két napirendhez a jövőben készüljön 
írásos előterjesztés. 

Hatodik napirendi pontként  Tóth Péterné tájékoztatta az elnökséget az Elektrotechnika 
folyóirat helyzetéről, amelyen belül a múlt évben végzet olvasói felmérés eredményét 
ismertette részletesen, amelyről korábban az OET-en és az Elektrotechnika 
Szerkesztőbizottságnak is beszámolt. A vonatkozó jegyzőkönyv a MEE honlapján olvasható: 
http://www.mee.hu/hu/tagjainknak/jegyzokonyvek   



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

2012.01.17. Egyesületi Elnökségi ülés emlékeztető 

Hetedik napirendi pontként Günthner Attila adott helyzetképet a taglétszám és a 
tagnyilvántartás aktuális állapotáról, alakulásáról. 

Szűrés időpontja 2009. január 2010. január 2011. január 2012.január  

Erre az évre vonatkozó adat 2008 2009 2010 2011 

Aktív 5746 5766 5778 5727 

Regisztrált befizetés 4500 4340 4330 4096 

Elhunyt   52 85 15 

Regisztrált státusz 73 12 36 52 

Kilépett   148 454 228 

Új belépő   158 200 224 

Érvényes adatlappal rendelkezik 3644 4138 4423 4587 

Ennyien használták a TaR-t 413 205   282 

Tagdíj bevétel (MFt) 11 11,8 11,95 11,57 

 

Nyolcadik napirendi pontként Kovács András adott tájékoztatót az 59. vándorgyűlés 
előkészítéséről. A Vándorgyűlés időpontja 2012. szeptember 5-7-ig. Helyszíne a Budapest 
Kongresszusi Központ, amelyből fakadóan idén nagyobb kiállítói és konferencia hellyel 
gazdálkodhatunk. Az MVM-el egyeztetés folyik a támogatás mértékéről (helyszín bérleti 
díjához való hozzájárulás és/vagy baráti találkozó költségeihez való hozzájárulás). Az 
Elektrotechnika februári számában meg fog jelenni a tájékoztató és felhívás előadás 
javaslatok beküldésére. 

Kilencedik napirendi pontként Balázs Péter számolt be a Jelölő Bizottság tagösszetételének, 
választásának előkészítéséről. A Jelölő Bizottság elnökből, 9 rendes és 5 póttagból áll. A 
Jelölő Bizottságot a szervezetek ajánlásával az Elnökség javaslatára a Tisztújító Közgyűlést 
megelőző évi rendes Közgyűlés választja meg nyílt szavazással 3 évre. A Jelölő Bizottság 
elnöki tisztségére egy jelölés érkezett Hiezl József személyében, aki a jelölést elfogadta. A 
Jelölő Bizottság tagösszetételére történő jelöléseket a Titkárságra kell küldeni (mee@mee.hu 
e-mail címre) 2012. március 31-ig, majd az április 24-i Egyesületi Elnökségi ülés terjeszti elő 
javaslatát a Közgyűlés számára. Az Egyesületi Elnökség 06/2012 számú határozatával 
egyhangúan elfogadta az ismertetett menetrendet. Az Egyesületi Elnökség 07/2012 számú 
határozatával egy tartózkodás mellett elfogadta Hiezl József Jelölő Bizottság elnöki jelölését. 

Tízedik napirendi pontként Günthner Attila kérte az írásban előterjesztett mérlegkészítési 
ütemterv jóváhagyását. Az Egyesületi Elnökség 08/2012 számú határozatával egyhangúan 
elfogadta az írásban előterjesztett 2012 évi mérlegkészítési ütemtervet. 

Tizenegyedik napirendi pontként Günthner Attila hívta fel az elnökség figyelmét az SZJA 
1% támogatásban rejlő lehetőségekre, amelyet részletesen foglalt össze írásos 
előterjesztésében. Kérte az elnökség tagjait, hogy a kapcsolódó felhívás megfogalmazását 
segítsék a támogatási cél egy konkrét meghatározásával. Hiezl József és Nagy János 
hozzászólásában az előre kitöltött adatlap szervezetekhez való eljuttatására és az 
Elektrotechnikába történő behúzására hívta fel a figyelmet. Az elnökség egyetértett abban, 
hogy az 1% felajánlásokból érkező támogatásokat a fiatalokkal kapcsolatos tevékenységre 
kell fordítani. 
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Egyebek:  

• Günthner Attila tájékoztatta az elnökséget a MEE elektronikus hírlevelének 
előkészítéséről. Kérte az elnökség támogatását abban, hogy az első hírlevelet tesztelés 
szempontjából az elnökség tagjainak és az elnök, titkároknak küldhesse ki az Titkárság. 
Az Egyesületi Elnökség 09/2012 számú határozatával egyhangúan támogatta a teszt 
hírlevél fentiekben meghatározott körnek való kiküldését.  

• Dervarics Attila számolt be Rubint Dezsővel tett előremutató látogatásukról Grabner 
Péternél, a MEH elnökhelyettesénél. Egyúttal kérték Günthner Attilát, hogy a 
közeljövőben szervezzen meg egy MEE-DSO találkozót. 

• Nagy János hívta fel a figyelmet a 3. alkalommal megrendezésre kerülő LED 
konferenciára, amely ismét az Óbudai Egyetemen kerül lebonyolításra.  

 

Budapest, 2012. január 17. 

 

 

Összeállította: Jóváhagyta: 

 

Günthner Attila 

 

Kovács András 
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